
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 26. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1060

Vil ministeren kommentere på de udfordringer og forslag til forbedringer som

Klelund Dyrepark fremkom med ved Miljø- og Fødevareudvalgets besøg den

19. september (omdelt som MOF alm. del - bilag 690, side 25-28) og herun-

der bl.a. besvare følgende spørgsmål:

o Vil ministeren oplyse, hvorfor myndighederne ikke anvender muligheden for

dispensation i EU’s biproduktforordning til at give dispensation for at udbringe

døde dyr på arealer med natur, så naturens overskud kan komme naturen til

gavn?

o Vil ministeren oplyse, hvorfor mærkningskravet for kvæg baseret på sikring

af forbrugernes fødevaresikkerhed også skal gælde for semi-vilde bisoner,

der ikke indgår i fødevare kæden?

o Vil ministeren undersøge og oplyse udvalget, om man øremærker bisonok-

ser i Polen?

o Skovlovens hugstmodenhedskrav vanskeliggør naturprojekter, fordi det er

vanskeligt eks. at afdrive 20 årig sitkagran for i stedet for at plante hjemmerø-

rende arter. Vil ministeren vurdere, om det er hensigtsmæssigt?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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